

### 備註 Remarks:

- 所有個人資料只用作申請入學用途，已提交的資料及報名費將不會退回。  
All the self-information is only for the application procedure. Therefore, we will not return after the progress.
- 學校網頁按時更新，請家長留意有關招生事宜。

Please check our school website for updated application information.

<https://www.plkkg.edu.hk/plkvcktkg/>



## 收生計算方法 Admission Point Score

- 出席招生簡介會(10分)  
☞ 面試當天帶聽講證明  
Admission Briefing Attendance (10 pts)  
☞ **Bring Attendance Certificate on the Interview Date**
- 兄弟為本校學生/教職員子女/校友子女/校董子女/原校就讀N班(優先取錄)  
Siblings studying in our schools / children of staff / graduated students / children of school manager / Nursery Class students (priority for admission)
- 全日班學位以雙職父母或有家庭需要者優先考慮。  
Parents are at work or have family needs applicants will be priority admitted in Full Day class.
- 以小組形式 (2位老師觀察8位學生)  
Interviews are conducted in small groups
- 上午N班學位非常緊張，面試後會按分數被編入下午班，敬請留意!  
Please take note: The demand for Nursery morning class is very high. After the children interview, applicants will be assigned to the afternoon class based on their score.

## 收生計算方法 Admission Point Score

範疇 Category	評估內容 Evaluation Content
知識 Knowledge	能專心聆聽故事。 Able to listen to stories attentively.
	能與成人對話: 早晨/再見/多謝, 老師。 Able to talk to adults: Good morning/ Goodbye/ Thank you, teacher.
技能 Skills	能協助收拾玩具。 Able to tidy up toys.
	能聆聽老師/家長的指示。 Able to follow teacher/parent's instructions.
	能做簡單律動。 Able to do simple rhythms.
態度 Manners	能獨自玩玩具。 Able to play with toys independently.
	情緒穩定。 Emotional stability.
	表現友愛/ 展現微笑/ 眼神接觸。 Display friendship/ Share a smile/ Make eye contact.
	能與老師握手。 Able to shake hands with the teacher.

## 面見非華語學生程序

### **Non-Chinese Speaking Student Interview Procedures**

1. 非華語申請人會以小組面試，與華語申請人面見安排相同。

Non-Chinese speaking applicants will be arranged to group interviews the same as the Chinese speaking interview procedure.

2. 面試語言以英語為主。

The interview language is mainly English.

3. 提供英文版校園資訊有助家長了解入學流程。

English version of the campus information to help parents understand the admission process.

4. 幼稚園在面見非華語幼兒時，可按需要為申請人安排傳譯及/或翻譯服務，或接納家長和兒童由懂中文的親友陪同會面，協助溝通。

We will provide translation services for NCS applicants, approved Chinese parents, or family members to join the interview process for convenience.